



Date: 18th March 2020

التاريخ : 18 مارس 2020

Disclosure on Suspension of the Bank's EGM and AGM

إفصاح حول تعليق انعقاد الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية

Further to our disclosure published on the MSM website on 15th March 2020 regarding Alizz Islamic Bank's Extraordinary General Meeting (EGM) and the Annual General Meeting (AGM) , we would like to inform all shareholders, stakeholders and investors community that; based on the Capital Market Authority's circular no 3/2020 dated 18th March 2020 the Bank's EGM and AGM stand suspended until further notice.

إلحاقاً بإفصاحنا المنشور على موقع سوق مسقط للأوراق المالية بتاريخ 15 مارس 2020 حول الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية لبنك العز الإسلامي، نود إفادة كافة المساهمين، وأصحاب المصلحة وجمهور المستثمرين انه بناءً على التعميم رقم 2020/3 الصادر من الهيئة العامة لرأس المال المؤرخ 18 مارس 2020 ، فقد تقرر تعليق انعقاد الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية للبنك حتى إشعار آخر.

We will keep you posted of any further developments in this regard.

وسنوافيكم بأي تطورات حول هذا الأمر في حينها

Fadelallah Suliman
Legal Advisor & Company Secretary

فضل الله سليمان
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

